

基督教宣道會大澳幼稚園

CHRISTIAN & MISSIONARY ALLIANCE TAI O KINDERGARTEN

二零一九至二零年度下學期 表演活動通告 (離島區交通安全日頒獎典禮表演活動)

Ref 2019-032

敬啟者:

離島區交通安全及運輸委員會主辦、離島區民政事務處誠邀本園學生參與「離島區交通安全日暨優秀車長/船長頒獎典禮擔任表演節目」, 透過幼兒演出讓幼兒增強自信心及加強對交通安全信息的認識。因此, 本園鼓勵及誠邀 貴家長讓你們的子女參與是次表演活動並一同出席欣賞幼兒的努力, 謝謝。

活動詳情如下:

日期: 2020年2月15日(星期六)

集合時間: 中午12:30 (約下午4:00表演完畢在東涌解散)

集合地點: 大澳11號巴士總站 (乘11號巴士前往東涌富東邨)

表演地點: 東涌富東邨富東商場對出有蓋廣場

服飾: 請穿整齊運動服 (表演服飾由學校提供)。

所需物品: 請自備清水及小量茶點

交通安排: 乘坐11號巴士前往東涌富東村 (表演後幼兒及家長在東涌解散)

誠意邀請家長一同前往東涌出席表演活動, 幼兒及1位家長乘坐巴士前往東涌交通費用由校方支付。

(*如遇風雨的安排, 由主辦單位決定是否取消)

此致

貴家長

基督教宣道會大澳幼稚園
校長: 陳美蓮 謹啟

二零二零年一月九日



回 條

Ref 2019-032

通告 - 表演活動「離島區交通安全日頒獎典禮表演活動」

※ 請於1月14日(星期二)或之前交回條給班主任 ※

本人 同意 / 不同意 學生 _____ 班別 _____ 及
家長同意 / 不同意 _____ 位家長一同隨行前往東涌出席表演活動,

參與「離島區交通安全日頒獎典禮表演活動」幼兒表演活動。

此 覆
基督教宣道會大澳幼稚園

家長簽署: _____

家長聯絡電話: _____

日期: _____

*請圈出您的選擇

基督教宣道會大澳幼稚園
CHRISTIAN & MISSIONARY ALLIANCE TAI O KINDERGARTEN
2019-2020 2nd Term “Tung Chung Road Safety Performance” Notice

Ref 2019-32

9 January 2020

Dear Parents/Guardians,

We are pleased to inform you that The Island District Council Traffic and Transport Committee has been invited our school to participate in “Tung Chung Road Safety” performance. There will be some performances and booths for public to join in. This is also an opportunity for our students to develop their awareness of the road safety and to perform in front of public. Therefore, we encourage our students to participate in the performance. Details are as follow:

Date: 15 February 2020 (Saturday)
Gathering time: 12:30 pm (Event will end at around 4 pm and disband in Tung Chung)
Gathering place: Tai O 11 Bus Terminal (We will take NO.11 bus to Fu Tung Estate)
Performance venue: Outdoor Plaza of Fu Tung Plaza, Fu Tung Estate
Dressing: Sports uniform (Costume will to be provided by the school)
Items required: Please bring a bottle of water
Transportation arrangement: By Bus No.11 to Tung Chung Fu Tung Estate (School will settle the transportation fee for parents and students.) *Parents pick up children in Tung Chung after performance. Parents are strongly encouraged to join the show.

(*In case of bad weather conditions, the organizer can decide to cancel the event.)

Yours faithfully,

Maisy Chan

Principal

Christian & Missionary Alliance Tai O Kindergarten



Reply Slip

Ref2019-32

2019-2020 2nd Term “Tung Chung Road Safety Performance” Notice

✂ Please return to the teachers on 14 January (Tuesday) ✂

To Whom It May Concern,

I, the parent/guardian of _____ (Student’s name) of Class _____ acknowledge the receipt of the circular regarding the Tung Chung Road Safety Performance and my child will *participate / not participate in the Performance; I, the parent/guardian will *accompany/ not accompany with my child to the Performance in Tung Chung.

*Please circle your option

Parent/Guardian’s Signature: _____

Parent’s Phone Number: _____

Date: _____